
Tällä valtuustolla tämä vuoden 2024 tilinpäätös on viimeinen. Sitäkin tärkeämpi merkki ovat 
hyvät luvut, osa on meille annettu, mutta osan olemme omalla päämäärätietoisella 
toiminnalla saaneet aikaiseksi. Olemme saaneet käsittelyllä olevassa tilinpäätöksessä 
käännettyä Raahen taloutta erityisesti velkamäärän osalta, tehneet ylijäämääjää, selviämme 
myös huomattavasti kasvaneista korkomenoista.  Jätämme hyvän pohjan tulevalle 
valtuustolle, hallitukselle, luottamushenkilöille ja viranhaltijoille työskennellä Raahen 
hyväksi.  Noin 30 miljoonaa hyvää viime vuodelta tuleville vuosille oli se mitä erityisesti oma 
ryhmäni lupasi valtuustokauden alussa lähteä tavoittelemaan, muutkin ryhmät ovat kauden 
aikana sitoutuneet talouden tasapainottamiseen. 

Olemme tehneet muutoksia, mutta kuntalaisille palvelut toimivat edelleen hyvin ja 
asianmukaisesti. 

Olen kaupunginhallituksen puheenjohtajana ajanut erityisesti uskallusta ajatella ja tehdä 
asioita toisin, uusia ideoita tarvitaan taklaamaan myös tulevaisuuden haasteita edelleen 
jatkuvassa talouden tasapainottamisessa, ja muuttuvassa kuntataloudessa.  

Olen armoton raamibudjetin kannattaja, lisätalous arviot eivät ole tätä päivää, perälauta 
kuntataloudessakaan ei saa vuotaa, ja budjeteissa pitää pysyä, vaikka alittaakin jos siihen 
suinkin on mahdollisuus. 

Tämä valtuusto ei kuitenkaan pyynnöistä huolimatta ole uskaltanut tehdä tarvittavia 
muutoksia kaupungin investointi suunnitelmaan, toivottavasti tuleva valtuusto tarttuu asiaan 
ripeästi. Investointi suunnitelmankin pitäisi olla ajassa elävä asiakirja, kuten 
tarkastuslautakunnan puheenjohtaja totesi aiemmin. 

Hyvästä tuloksesta huolimatta emme tulevallakaan valtuustokaudella voi syödä lapsiemme 
tulevaisuutta, vaan jatkaa hallittua talouden tasapainottamista tiedossa olevista haasteista 
huolimatta. 

Kiitos hyvästä yhteistyöstä kaikille osapuolille vuoden 2024 tilinpäätöksen suhteen. 
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